
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr VIII/2019 

VIII Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 3 czerwca 2019  

Miejsce i czas obrad: sala nr 3 Urzędu Miejskiego w Tułowicach, ul. Szkolna 1, 

Obrady rozpoczęto 3 czerwca 2019 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:55 tego samego 

dnia. 

Tematyka: zgodnie z porządkiem obrad Sesji. 

Przebieg obrad był nagrywany i transmitowany „na żywo”, wersja archiwalna jest dostępna 

na stronie internetowej Urzędu. 

W posiedzeniu zgodnie z lista obecności wzięło udział 14 radnych: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Ptak 

11. Andrzej Reszka 

12. Anna Sokulska 

13. Agnieszka Zawadzka 

14. Bernadeta Żytkiewicz 

W posiedzeniu uczestniczyli także: 

 

1. Burmistrz Tułowic – Pan Andrzej Wesołowski, 

2. Skarbnik Gminy – Pani Bożena Gąska, 

3. Sekretarz Gminy – Pan Wiesław Księski, 

4. Radca Prawny   

5. Kierownicy i Dyrektorzy jednostek organizacyjnych, 

6. Sołtysi, 

7. Pracownicy Urzędu Miejskiego, 

9. mieszkańcy Gminy 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

VIII Sesję Rady Miejskiej w Tułowicach otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan 

Frédéric Coppin. Przywitał wszystkich przybyłych radnych oraz zaproszonych gości. 

Udział w posiedzeniu wzięło 14 radnych, co stanowi kworum pozwalające do podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

 

 



2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2019 r. 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 25 kwietnia  

2019 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Tułowice na 2019 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Tułowicach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

9. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami za 2018 rok. 

10. Przedłożenie informacji o wykonaniu budżetu Gminy Tułowice za I kwartał 2019 r. 

11. Przedłożenie Radzie Miejskiej w Tułowicach sprawozdania finansowego za 2018 r. 

12. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

13. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

14. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja 

o udzielonych odpowiedziach na złożone interpelacje i zapytania. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

17. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

18.Wolne wnioski. 

19.Zakończenie obrad. 

 

a) Wniosek Burmistrza Tułowic o ujęcie w porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia 

uchwały  w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Tułowice 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Wniosek o ujęcie w porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 

żłobki na terenie Gminy Tułowice. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, 

Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Mróz 

 

 

 



b) Zmiana porządku obrad. 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2019 r. 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 25 kwietnia 

2019 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Tułowice na 2019 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Tułowice. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Tułowicach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

10. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami za 2018 rok. 

11. Przedłożenie informacji o wykonaniu budżetu Gminy Tułowice za I kwartał 2019 r. 

12. Przedłożenie Radzie Miejskiej w Tułowicach sprawozdania finansowego za 2018 r. 

13. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

14. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

15. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja 

o udzielonych odpowiedziach na złożone interpelacje i zapytania. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

18. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

19.Wolne wnioski. 

20.Zakończenie obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Zatwierdzenie zmienionego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, 

Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Mróz 

 

Porządek obrad z naniesiona zmiana został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 kwietnia 2019 r. 



Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, 

Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Krzysztof Mróz 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 25 kwietnia 

2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z dnia 25 kwietnia 2019 

r.  

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, 

Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) Krzysztof Mróz 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Tułowice na 2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Tułowice na 2019 r. 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, 

Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) Krzysztof Mróz 

 

Uchwała nr VIII/40/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Głosowano w sprawie: 



 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, 

Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) Krzysztof Mróz 

 

Uchwała nr VIII/41/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej 

dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Tułowice 

 

Z-ca Przewodniczącego Rady Pan Roman Kopij odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Tułowice. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, 

Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) Krzysztof Mróz 

 

Uchwała nr VIII/42/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Tułowicach. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Tułowicach.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, 

Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof 



Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) Krzysztof Mróz 

Uchwała nr VIII/43/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, 

Arkadiusz Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof 

Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

NIEOBECNI (1) Krzysztof Mróz 

 

Uchwała nr VIII/44/2019 została podjęta jednogłośnie. 

 

10. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami za 2018 rok". 

 

Przewodniczący Rady Pan Frèdèric Coppin poinformował, że dokument był omawiany przez 

Panią Skarbnik na wspólnym posiedzeniu Komisji i jest udostępniony w programie eSesja. 

Radni do przedłożonego sprawozdania nie zgłosili zastrzeżeń. 

 

11. Przedłożenie informacji o wykonaniu budżetu Gminy Tułowice za I kwartał 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Pan Frèdèric Coppin poinformował, że informacja była omawiana 

przez Panią Skarbnik na wspólnym posiedzeniu Komisji i jest udostępniona w programie 

eSesja. 

Radni do  przedłożonej informacji nie zgłosili zastrzeżeń. 

 

12. Przedłożenie Radzie Miejskiej w Tułowicach sprawozdania finansowego za 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady Pan Frèdèric Coppin poinformował, że sprawozdanie było omawiane 

przez Panią Skarbnik na wspólnym posiedzeniu Komisji i jest udostępnione w programie 

eSesja. Sprawozdanie będzie przedmiotem dyskusji  na następnej Sesji przed udzieleniem 

Burmistrzowi absolutorium. 

Radni do  przedłożonego sprawozdania nie zgłosili zastrzeżeń. 

 

 

 



13. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Tułowic pan Andrzej Wesołowski poinformował, że: 

- po raz drugi ogłosili konkurs na Głównego Księgowego w Przedszkolu, 

- przypomniał sprawę kontroli w sprawie gospodarki śmieciowej – poinformował, że sprawa  

jest w Prokuraturze w Gdańsku, na Gminę WIOŚ nałożył karę 10 tys.  zł. od której się 

odwołują.  

- był przesłuchiwany przez Policję na okoliczność podrobienia jego podpisu w złożonym 

donosie, 

- uczestniczył w organizowanych w sołectwach imprezach z okazji Dnia Dziecka, w 

zawodach wędkarskich, w wyścigu ślimaków i w „Dniach Tułowic” 

- 7 maja z pracownikiem Urzędu uczestniczył w spotkaniu w Starostwie w sprawie budowy 

drogi w Ligocie Tułowickiej, było też w tej sprawie spotkanie Komisji Społecznej z  

mieszkańcami Ligoty w którym także uczestniczył, 

Zaznaczył, że Zarząd Dróg Powiatowych ze względów technicznych nie wyraził zgody na 

zmiany przebiegu tej drogi. Prace projektowe będą kontynuowane. Na marzec przyszłego 

roku wniosek powinien być gotowy. 

- był na spotkaniu w Aglomeracji Opolskiej, gdzie wyraził swoje niezadowolenie z tego, że 

zostały zmniejszone środki na dofinansowanie inwestycji i dlatego jest zagrożenie, że nasz 

wniosek na prace przy budynku PKP może nie zostać przyjęty. 

- spotkał się z mieszkańcami osiedla w sprawie placu zabaw dla dzieci, w tej sprawie są różne   

pomysły i oczekiwania, 

- został oddany do użytku nowy plac zabaw w Przedszkolu, 

- zakończyła się kontrola z RIO, która trwała 3 miesiące, było 4 kontrolerów, wynik kontroli 

jest pozytywny, 

- przesłał do Zarządu Dróg Wojewódzkich informację o zastoiskach wody na drodze po 

Opadach, 

- był przegląd lamp solarowych w Gminie, 

- były czesane Orliki w Tułowicach i w Szydłowie. 

- odbędą się zawody strażackie w Tułowicach,  

- spotkał się z osobą, która buduje w Szydłowie  „świetlico- hotel- restaurację” w sprawie 

doprowadzenia gazu, w Szydłowie jest wielu chętnych do przyłączenia gazu, 

- uczestniczył w uroczystości pożegnania Szefa Komendy Straży Pożarnej Pana Pawła 

Kielara, który odszedł na emeryturę/ 

 

14. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

między Sesjami. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Pan Roman Kopij stwierdził, że w większości 

spraw będzie się powtarzał z wypowiedzą Pana Burmistrza, bo wszystkie sprawy, które Pan 

Burmistrz przedstawił są dla nich zbieżne, bo razem współpracowali w tym zakresie z panem 

Burmistrzem. 

Między Sesjami uczestniczyli w uroczystościach „Święta konstytucji 3 Maja”, na dyżurze 

radnych spotkali się z Mieszkańcami Ligoty Tułowickiej w sprawie budowy obwodnicy 

Ligoty, uczestniczyli w spotkaniu z mieszkańcami w Ligocie Tułowickiej w sprawie 

obwodnicy, oglądali teren przez który ma przebiegać obwodnica, zajmowali się pismami 

mieszkańców w sprawie obwodnicy, spotykali się z Panem Prezesem KOSD w sprawie 

obwodnicy i tematu wożenia popiołowe. Pan Prezes zapewnił, że popioły nie będą wożone do 

wyrobiska. 

 



 

Przewodniczący Rady uczestniczył w „Pikniku rodzinnym” w Tułowicach Małych a Z-ca 

Przewodniczącego w wyścigu ślimaków. Spotykali się także w sprawie przygotowania 

powiedzeń Komisji i Sesji. 

 

15. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja o 

udzielonych odpowiedziach na złożone interpelacje i zapytania. 

 

Burmistrz Tułowic Pan Andrzej Wesołowski odpowiedział na wniosek radnego Stanisława 

Momota w sprawie doraźnego remontu drogi na ul. Zamkowej.  Rozmawiał z 

Przewodniczącym Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych, aby ująć ten odcinek drogi 

(około 100 m.) w planie przedsięwzięć do wykonania. Jest tam jeszcze lampa, która stoi na 

gruncie prywatnym, która nie świeci, bo ma uszkodzony plafon, będzie on wymieniony.  

Zastępca Przewodniczącego Pan Roman Kopij odczytał pismo Zarządu Województwa 

Opolskiego dot. zakończenia oceny wniosków o dofinansowanie w ramach programu „Razem 

bezpieczniej”. Żaden ze zgłoszonych wniosków na terenie województwa opolskiego 

dotyczący bezpiecznych przejść dla pieszych nie został przyjęty do realizacji. 

Radna Anna Sokulska w związku z tym, że wniosek „Bezpiecznie razem” nie został przyjęty 

zapytała, czy Gmina ma w planach złożenie takiego wniosku do końca lipca, gdzie będzie3 

partycypować w 50% kosztów. Uważa, że bezpieczeństwo nas wszystkich, dzieci jest 

najważniejsze i warte każdych pieniędzy. 

Pan Burmistrz poinformował, że po uzyskaniu wyceny oświetlenia przejścia, jeśli to będzie 

jakaś kwota taka do przyjęcia to Pani Skarbnik się postara, aby te pieniądze znaleźć w 

budżecie. 

 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pan Frèdèric Coppin poinformował, że 28 maja br. otrzymał wnioski 

od radnego Tomasza gali i radnego Krzysztofa Mroza, dzisiaj dostał wniosek od radnego 

Stanisława Momot. 

W związku z nieobecnością na Sesji radnego Krzysztofa Mroza Zastępca Przewodniczącego 

Rady Pan Roman Kopij odczytał  złożony przez niego wniosek. 

Radny Tomasz Gala uzasadnił złożony wniosek w sprawie wykonania analizy możliwości 

nawierzchni ul. Morelowej w Tułowicach i uzasadnił swój wniosek. 

Radny Stanisław Momot uzasadnił złożony wniosek w sprawie  ogłowienia dwóch drzew 

koło budynku przy ul. Zamkowej i uzasadnił swój wniosek . 

 

17. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Pan Frèdèric Coppin poinformował, że 31 maja br. dostarczył 

wszystkim poprzez system e-Sesja zaktualizowany rejestr listów. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Pan Roman Kopij zapoznał zebranych z otrzymaną 

korespondencją:  

- pismem Prezesa Sądu Rejonowego w Opolu w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020 

– 2023, 

- informacją Burmistrza Tułowic w sprawie zgłaszania kandydatów na ławników do Sądu 

Rejonowego w Opolu na kadencję 2020 – 2023, 

- Raportem o stanie Gminy Tułowice, 

- odpowiedziami w sprawie rozpatrzenia skargi, 

- opinią RIO w sprawie wykonania budżetu za 2018 r., 



 

18. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Frèdèric Coppin poinformował, że 31 maja br. dostarczył  

wszystkim poprzez system e-Sesja zaktualizowany rejestr pytań. 

Zaznaczył, że Pan Burmistrz ma dodatkowe informacje w sprawie drzewa na ul. Szkolnej, 

sprawę załatwiał Pan Bojkowski na wniosek mieszkanki Pani Sylwii Korzeniowskiej. 

Burmistrz Tułowic Pan Andrzej Wesołowski poinformował, że chodzi tu o drzewo na ścieżce 

łączącej ul. Szkolna z ul. 1 Maja, to drzewo nie będzie wycięte a tylko przycięte, myśli, że 

jego przycięcie też załatwi sprawę. 

Pan Burmistrz nawiązał także do interpelacji radnego Tomasza Gali odnośnie remontu ul. 

Morelowej, stwierdził, że to jest cały czas teren budowy, na 10 lub 11 czerwca jest termin 

wylewki asfaltowej ścieżki rowerowej w tych miejscach, gdzie ta wylewka ma być, potem 

będzie robiony odcinek ścieżki do Ligoty Tułowickiej, trzeba czekach do zakończenia 

inwestycji i wtedy będzie wszystko uporządkowane. Wie, że to w tej chwili nie wygląda 

estetycznie a szczególnie po opadach, po zamknięciu inwestycji postarają się z wykonawcą 

doprowadzić tam wszystko do ładu. 

Dyrektor ZGKiM Pan Jacek Sulikowski od powiedział na zapytanie radnego Michała Lutego 

odnośnie informacji o rozmieszczeniu i stanie hydrantów w Gminie. Poinformował, że wysłał 

zapytanie do firmy zajmującej się tym, czy można to w jakiś prosty sposób zrobić, na mapie 

jaką maja jest taka możliwość, aby te hydranty wprowadzić. Czeka w tej chwili na 

odpowiedź. 

 

19. Wolne wnioski. 

 

Dyrektor Tułowickiego Ośrodka Kultury w Tułowicach Pani Helena Wojtasik zgłosiła 

pytanie od mieszkańców Tułowic – czy Rada Miejska myśli o tym, żeby w Tułowicach 

zbudować Kolumbarium, czyli miejsce pochówku prochów. Pamięta, że poprzednie Rady 

wspominały o takim problemie. Jest to oszczędność terenu i chęć rozwiązania problemu dla 

tych mieszkańców, dla tych osób, które życzą sobie być skremowane. Takich pochowków 

nawet w Tułowicach jest coraz więcej. Zdaje sobie sprawę, że nie otrzyma odpowiedzi już 

dzisiaj ale chciała zwrócić uwagę na problem, który się pojawia. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że ten temat cały czas wraca i trzeba będzie z tym problemem 

zwrócić się także do zarządcy cmentarza. 

Dyrektor Przedszkola Pani Magdalena Kucińska poinformowała, że w ostatnich dniach 

odebrali nowy plac zabaw w Przedszkolu. Przedszkole jest pięknie rozbudowane, 

odmalowane, jest nowa elewacja, brakowało im tylko nowego placu zabaw. Pokazała jak 

wyglądał poprzedni plac zabaw i obecny. Podziękowała za pomoc i piękny plac zabaw i 

piękne Przedszkole. 

Pan Burmistrz poinformował, że są jeszcze przeznaczone środki na plac zabaw na osiedlu, 

chcą tam jeszcze zrobić mini siłownie dla dorosłych, będą też nasadzone karłowate drzewa. 

Radny Roman Kopij uzupełnił wypowiedz Pana Burmistrza w sprawie placu zabaw na 

osiedlu. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Tułowicach Pani Justyna Paszkowska stwierdziła, że bardzo 

się cieszy, że takie place zabaw powstają i liczy na to, ze taki plac zabaw powstanie także 

przy Szkole Podstawowej w której w klasach 1-3 jest obecnie 93 uczniów i 59 

przedszkolaków. Myśli, że też maja bardzo dużą grupę dzieci, które bardzo by się cieszyły z 

placu zabaw. 

Dyrektor Przedszkola Pani Magdalena Kucińska poinformowała, że ich Przedszkole wzięło 

udział w konkursie organizowanym prze Sanepid „Polska Biało-Czerwoni” i zostali 



wyróżnieni jako jedni z dziesięciu wyróżnionych przedszkoli w województwie. Panie z 

Sanepidu przyjadą na rozdanie nagród, każdy przedszkolak dostanie dyplom. 

Dzisiaj otrzymała telefon z Sanepidu w sprawie konkursu „ Czyste powietrze wokół nas” w 

którym przedszkolak z Tułowickiego Przedszkola został wyróżniony i zaproszony wraz z 

wychowawcami do Opola do miejskiego Domu Kultury na rozdanie nagród. 

Dyrektor Tułowickiego Ośrodka Kultury w Tułowicach Pani Helena Wojtasik zaprosiła 

wszystkich w dniu 15 czerwca do Skarbiszowic na XXIII edycję Family Cap. 

Sołtys Szydłowa Pani Lucyna Makuch poinformowała, że 16 czerwca  będzie rajd 

samochodowy i doga  na odcinku Szydłów – Komprachcice  będzie zamknięta , będą o tym 

wszędzie  rozwieszone informację. 

 

20. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Frèdèric Coppin podziękował Sołtysom za organizację w swoich 

sołectwach imprez z okazji „Dnia Dziecka’ – pikników rodzinnych. Podziękował także za 

wspaniała organizacje imprezy dla dzieci jaka był „wyścig ślimaków”, podziękował też dla 

Pana Dyrektora ZGKiM za ślimaka jakiego od niego otrzymał. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej podał daty 

następnych posiedzeń, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady VIII Sesji 

Rady Miejskiej. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach  

Frèdèric Coppin  

 

Przygotowała: Teresa Cybuchowska-Balwierz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


